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Hrvatski planinarski savez 
Kozarčeva 22, 10000 Zagreb 
 
 

 
ZAKLJUČCI I ODLUKE 

19. sjednice Izvršnog odbora HPS-a 
održane 28. studenoga 2022. 

 
 

1. Verifikacija zapisnika 18. sjednice IO HPS-a 3. 10. 2022. 
Izvršni odbor jednoglasno verificira zapisnik 18. sjednice IO HPS-a. 

 
2. Verifikacija odluka donesenih elektroničkim glasovanjem u vremenu od 18. do 19. sjednice Izvršnog odbora 

HPS-a 
U vremenu između 18. i 19. sjednice Izvršni odbor sukladno članku 41., stavcima 3. i 4. Statuta HPS-a donio je 
glasovanjem putem elektroničke pošte dvije odluke te se one unose u zapisnik ove sjednice: 

• Odluka o kandidaturi Darka Berljaka za nagradu HOO-a Matija Ljubek. Glasovanjem putem 
elektroničke pošte 7. 11. 2022. Izvršni odbor donio je odluku: „Hrvatski planinarski savez kandidira 
Darka Berljaka za nagradu Hrvatskog olimpijskog odbora Matija Ljubek za zasluge u području sporta.“ 

• Odluka o kupnji putničkog kombi vozila za potrebe HPS-a. Temeljem odluke Izvršnog odbora HPS-a 
od 3. 10. 2022. o pristupanju nabavci odgovarajućeg putničkog kombi vozila za potrebe HPS-a 
glasovanjem putem elektroničke pošte 23. 11. 2022. Izvršni odbor donio je odluku: „Za potrebe HPS-
a odobrava se kupnja putničkog kombi vozila Renault Trafic 1,6 dCi prema ponudi dobavljača Pro Ural 
d.o.o.“ 

 
3. Informacije o realizaciji odluka i zaključaka 18. sjednice IO HPS-a 

Izvršni odbor jednoglasno usvaja izneseno izvješće o realizaciji odluka i zaključaka s prethodne sjednice. 
 

4. Informacije o upisu HPS-a u Registar obveznika poreza na dobit 
Od Porezne uprave, Područnog ureda Zagreb, Ispostave Zagreb-Centar, zaprimljena je 10. 11. 2022. obavijest 
da je HPS odlukom Porezne uprave upisan u Registar obveznika poreza na dobit po osnovi gospodarske 
djelatnosti. Gospodarske djelatnosti Saveza uređene su člankom 17. Statuta HPS-a. Iznos obveze će se 
izračunavati i plaćati paušalno. Prvu prijavu porezne obveze ostvarene u 2022. HPS je obvezan predati do 15. 
1. 2023. 
 

5. Odluke o prijavi i provedbi projekta uređenja planinarske infrastrukture 
Na inicijativu HPS-a ostvarena je suradnja s Ministarstvom turizma i sporta te je u cilju uređenja planinarske 
infrastrukture pripremljena projektna dokumentacija za projekt „Sigurna i održiva planinarska infrastruktura“. 
Radi formiranja učinkovitog i primjenjivog modela potpore za planinarsku infrastrukturu u proteklom razdoblju 
na nizu radnih sastanaka predstavnika Uprave za održivi razvoj i konkurentnost turističke destinacije 
Ministarstva turizma i sporta i predstavnika HPS-a raspravljena su brojna načelna i praktična pitanja vezana uz 
skrb o planinarskim putovima i objektima, a na poziciji Ministarstva turizma i sporta u Državnom proračunu 
Republike Hrvatske uvrštena je namjenska stavka za potporu uređenju planinarske infrastrukture. Dogovoreno 
je da se između Ministarstva i HPS-a sklopi sporazum o dugoročnoj suradnji na razvoju i uređenju planinarske 
infrastrukture kao krovni dokument za ulaganja u planinarsku infrastrukturu. Temeljem Sporazuma i odluke 
Ministarstva ono će s HPS-om ugovoriti korištenje sredstava za uređenje planinarske infrastrukture prema 
projektnoj dokumentaciji pripremljenoj i dostavljenoj od strane HPS-a. Osnova za sklapanje sporazuma i 
ugovora je Pravilnik o javnoj turističkoj infrastrukturi, u kojemu se navodi planinarska infrastruktura i obveze 
HPS-a u pogledu izvješćivanja ministarstva nadležnog za turizam. U pripremi modela Ministarstvo je provelo 
anketiranje udruga članica HPS-a te zatražilo i pribavilo odobrenje Ureda za udruge Vlade RH da se provođenje 
takve vrste projekta ugovori izravno s HPS-om kao jedinom nacionalnom planinarskom udrugom nadležnom za 
planinarsku infrastrukturu. 
Predviđeni iznos ulaganja u planinarsku infrastrukturu na godišnjoj razini je 3.230.000,00 kuna. Projektnim 
troškovnikom predviđeno je ulaganje u planinarske putove te za planinarska skloništa i vidikovce, a dio 
sredstava predviđen je za registre i obradu podataka, edukaciju te organizacijsku i administrativnu potporu. 
Predviđena sredstva omogućuju nabavku pribora, alata i materijala za uređenje planinarskih putova, kao i 
nabavku građe za manje zahvate na planinarskim objektima, uključujući vidikovce, sanitarne čvorove, 
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spremnike za vodu i drugo. Prihvatljiv trošak je također i naknada za terenski rad, što će se realizirati putem 
ugovora o djelu sklopljenih s neposrednim izvođačima radova (fizičkim osobama) prema obračunu iz 
pribavljenih izvještaja i dokaza planinarskih udruga o izvedenim radovima (računi za prihvatljive troškove, pisani 
izvještaji i obračuni u zadanoj formi i fotografije izvedenih radova). Projektom je predviđeno angažiranje jednog 
djelatnika u HPS-u za provođenje projektnih aktivnosti. Obveza HPS-a je izrada projektne dokumentacije, 
uključujući sastavljanje Plana uređenja planinarske infrastrukture, organiziranje, nadzor i vođenje brige da se 
sredstva koriste namjenski te izvješćivanje u zadanoj formi. Savez će Ministarstvu dostaviti podatke iz Registra 
planinarskih putova, obilaznica i markacista s pratećim sadržajima. 
Obveza HPS-a je izrada projektne dokumentacije, uključujući sastavljanje Plana uređenja planinarske 
infrastrukture, organiziranje, nadzor i vođenje brige da se sredstva koriste namjenski te izvješćivanje u zadanoj 
formi. Savez će Ministarstvu također dostaviti podatke iz Registra planinarskih putova, obilaznica i markacista 
s pratećim sadržajima. 
Projekt će se provoditi angažmanom nadležnih komisija, udruga članica i individualnih članova (markacista i 
suradnika) prema ugovornim uvjetima i Metodologiji pojednostavljene troškovne opcije (PTO). Prikupljanje 
podataka provodit će se putem poziva za iskazivanje potreba u cilju izrade Plana uređenja planinarske 
infrastrukture u HPS-u. Osnovu za utvrđivanje prioriteta i realizaciju sredstava prema potrebama iskazanim u 
Planu uređenja planinarske infrastrukture predstavlja Operativni program upravljanja planinarskom 
infrastrukturom u Republici Hrvatskoj, koji je Izvršni odbor HPS-a usvojio u siječnju 2022. godine. Potpora za 
putove može se realizirati samo na registriranim planinarskim putovima prema Registru planinarskih putova 
HPS-a. Prihvatljivi troškovi su svi troškovi ostvareni od 1. 1. 2022. do 31. 8. 2023., čime bi se obuhvatila i 
sredstva namjenski utrošena za te svrhe u 2022. godini. Svi računi kojima će se pravdati iskorištena sredstva 
moraju glasiti na HPS, a u slučaju neizvršenja aktivnosti neiskorištena sredstva bit će vraćena u Državni 
proračun. 
Glavni tajnik Alan Čaplar naglašava da je projekt za HPS izazovan zbog niza razloga. Osim što će biti nužno 
organizirati i provesti prikupljanje podataka o realiziranim i planiranim troškovima za planinarsku infrastrukturu 
i terenskim radovima, HPS će zbog prelaska praga od 50% financiranja iz javnih izvora postati obveznik javne 
nabave i obveznik zaprimanja e-računa. U tu svrhu bit će potrebno pripremiti i donijeti interni akt o javnoj 
nabavi te godišnji plan nabave. Ukazuje da su rokovi za realizaciju i izvješćivanje razmjerno kratki, pogotovo 
imajući u vidu zimski period godine kada nije moguće izvođenje mnogih radova na terenu. S obzirom na opseg 
poslova i izazova u projektu potrebno je angažirati barem jednu stručnu osobu koja će se sustavno baviti tim 
poslovima, surađujući s Izvršnim odborom, nadležnim komisijama, dužnosnicima i djelatnicima HPS-a i 
Ministarstva turizma i sporta. 
Slijedom navedenoga, u svrhu provedbe projekta predlaže se da se 10. prosinca 2022. u Domu HPS-a održi 
sastanak za članove, suradnike i povjerenike Komisije za planinarske putove HPS-a i Komisije za objekte HPS-a 
te neposredne izvoditelje radova radi predstavljanja projekta uređenja planinarske infrastrukture, na kojem bi 
se pružile informacije o projektu, prihvatljivim i neprihvatljivom troškovima te načinima realizacije i 
izvješćivanja. Predsjednik HPS-a Darko Berljak podsjeća na dugogodišnji angažman Saveza u cilju uređenja 
planinarske infrastrukture u proteklim desetljećima te ističe da je ovo vrlo važna suradnja i aktivnost za hrvatsko 
planinarstvo, da će biti potrebna suradnja HPS-ovih komisija i planinarskih udruga i da ova suradnja otvara nove 
mogućnosti za nova financiranja unutar HPS-a. Članovi Izvršnog odbora također u pojedinačnim raspravama 
ističu značaj cjelokupnog projekta i suradnje s Ministarstvom turizma i sporta, kao i važnost komuniciranja o 
planinarskoj infrastrukturi i projektu prema planinarskim udrugama i članstvu. 
U svrhu uređenja i unaprjeđenja planinarske infrastrukture uz potporu Ministarstva turizma i sporta Izvršni 
odbor HPS-a odobrava projekt „Sigurna i održiva planinarska infrastruktura“ te Plan uređenja planinarske 
infrastrukture. Izvršni odbor također odobrava da se po primitku od Ministarstva turizma i sporta sklope 
Sporazum o suradnji na razvoju i uređenju planinarske infrastrukture u Republici Hrvatskoj i Ugovor o provedbi 
projekta uređenja planinarske infrastrukture te odobrava izdavanje solemnizirane bjanko zadužnice 
Ministarstvu turizma i sporta sukladno uvjetima Ugovora. Izvršni odbor ujedno raspisuje natječaja za radno 
mjesto stručnog tajnika za uređenje planinarske infrastrukture i provedbu projekata. Za provedbu natječaja 
zadužuje se povjerenstvo u sastavu: Darko Berljak, Darko Grundler, Hrvoje Gold, Vladimir Novak i Alan Čaplar. 
Po donošenju odluke Izvršnog odbora HPS-a s izabranim izvršiteljem sklopit će se ugovor o radu na određeno 
vrijeme. 
 

6. Odluka o izboru upravljača planinarskog doma Miroslav Hirtz u Jablancu 
Dopisom od 12. travnja 2022. HPD MIV obavijestio je HPS da odbija ugovor kojim se uređuje daljnje upravljanje 
planinarskim domom u Jablancu. Budući da upravljač nakon neprihvaćanja ugovora nije predložio novi dogovor 
i ugovor kojim bi se na odgovarajući način osiguralo održivo, zakonito i transparetno upravljanje planinarskim 
domom, a otklonio je i prijedlog za sastanak i razgovor koji je HPS bio predložio u lipnju 2022., prestala je 
valjanost ugovora te su nastupile okolnosti za prijenos upravljanja. Svoja stajališta o nemogućnosti daljnjeg 



 
3 

 

upravljanja objektom HPD MIV potvrdio je elektroničkom porukom 17. kolovoza 2022., kao i javno objavljenim 
informacijama na stranicama HPD-a MIV. 
Imajući u vidu da je HPD MIV potpisom na ugovor i plan upravljanja prethodno prihvatio obveze koje se odnose 
na predmetni objekt, a koje prema objektivnim pokazateljima i vlastitom iskazivanju nije više bio u mogućnosti 
izvršavati, upravljač je u skladu s odlukom donesenom na 18. sjednici IO HPS-a pozvan da se na kraju aktivne 
sezone u Jablancu sporazumno sastavi zapisnik o primopredaji upravljanja uz pregled stanja i popis stvari te 
utvrđenje o podmirenju režijskih troškova. HPD MIV se nije odazvao na preporučenom poštom upućenu 
obavijest o prestanku upravljanja i poziv da predloži termin pregleda objekta i primopredaje upravljanja, kao 
ni na kasnije upućen poziv da nazočnošću ovlaštenih osoba HPD-a MIV zajedno s predstavnicima Hrvatskog 
planinarskog saveza sudjeluje u pregledu objekta u terminu koji je odredila Komisija za planinarske objekte. 
U skladu s odlukom donesenom na 18. sjednici IO HPS-a Komisija za planinarske objekte i ovlašteni dužnosnici 
HPS-a pregledali su 29. listopada 2022. objekt Miroslav Hirtz u Jablancu, izvršili inventuru i sa zainteresiranim 
ponuđačima razgovarali o njihovim planovima i očekivanjima te objektivno potrebnim ulaganjima u objekt. 
Prijenos nositelja komunalnih usluga izvršen je na temelju utvrđenog stanja brojila, i računa koje je putem 
službene elektroničke pošte HPS-u dostavila tajnica HPD-a MIV. 
Temeljem uvida u stanje objekta, zaprimljenih ponuda i razgovora s ponuđačima Komisija za planinarske 
objekte predlaže da se sklopi ugovor s Damirom Pavičićem iz Novalje koji je spreman osigurati i realizirati 
potrebna ulaganja i upravljati objektom na održiv, zakonit i transparentan način. Komisija za planinarske 
objekte iznijela je informacije o stanju objekta te je dogovoreno da Komisija odredi povjerenika za objekt 
odnosno jednog svojeg člana koji će biti u kontaktu s upravljačem i vršiti nadzor upravljanja. Također je 
dogovoreno da se članstvo HPD-a MIV prvom odgovarajućom prilikom od strane predstavnika HPS-a upozna s 
objektivnim činjenicama i obrazloženjima odluka HPS-a u vezi doma u Jablancu. Utvrđuje se da je tajništvo HPD 
MIV-a dostavilo dokaze o plaćenim računima za komunalne usluge te da po toj osnovi nema zaostalih 
dugovanja. 
Izvršni odbor donosi odluku da se Ugovor o upravljanju i zakupu objekta prema uvjetima iz poziva za iskaz 
zainteresiranosti za upravljanje planinarskim domom Miroslav Hirtz u Jablancu te zaprimljenom ponudom i 
planom upravljanja sklopi s Damirom Pavičićem iz Novalje, u trajanju od 5 godina.  
 

7. Odluka o dodjeli godišnjih nagrada Izvršnog odbora HPS-a za planinarska postignuća u 2022. godini 
Krajem godine tradicionalno se dodjeljuju godišnje nagrade Izvršnog odbora HPS-a za ostvarenja u protekloj 
godini. Godišnje nagrade dodjeljuju se u kategorijama: najbolja planinarska udruga, najbolji društveni rad u 
planinarskoj udruzi, najbolje organizirana akcija, najbolji dužnosnik HPS-a, najveći pojedinačni uspjeh, najbolji 
rad s mladima, najveći doprinos planinarskoj publicistici, najbolja web stranica, najbolji planinarski objekt, 
najbolji upravljač planinarskog objekta, najbolji domaćin planinarskog objekta, najbolji vanjski suradnik, najveći 
doprinos markacističkoj djelatnosti. Članovi Izvršnog odbora HPS-a pozvani su na prošlim sjednicama da 
razmotre i iznesu prijedloge, uz kratko obrazloženje iz kojeg je vidljiv konkretan doprinos ili postignuće u 2022. 
godini. 
Izvršni odbor donio je odluku o dodjeli godišnjih nagrada za postignuća u 2022. godini prema kategorijama: 

• Najbolja planinarska udruga: HPD Gorščica, Zagreb, za sveukupno planinarsko djelovanje, uključujući 
rad s djecom i mladima, angažman u planinarskom školovanju i drugo 

• Najbolji društveni rad u planinarskoj udruzi: Ivana Radonić, predsjednica HPD Mosor, Split za 
vođenje najvećeg planinarskog društva u Dalmaciji uz osobit angažman na poslovima obnove 
krovišta i pročelja planinarskog doma Umberto Girometta na Mosoru 

• Najbolje organizirana akcija: Dani hrvatskih planinara u Vrgorcu, HPD Vrgorac 
• Najbolji dužnosnik HPS-a: Karoline Supina Vrabec, pročelnica Komisije za vodiče HPS-a 
• Najveći pojedinačni uspjeh: Marko Rakovac i Dino Grozić, speleoronjenje u jami Nedam (dubina –

1335 m i duljina 3399 m) na ekspediciji „Nedam 2022“ u organizaciji SO PDS-a Velebit i Komisije za 
speleologiju HPS-a 

• Najbolji rad s mladima: Planinarski klub Ivanec, za okupljanje i organiziranje aktivnosti za 250 
članova mladeži u Ivancu i okolici 

• Najveći doprinos planinarskoj publicistici dodjeljuje se za knjige: Ivana Eterović i Tina Ružić, Prvih 
sedamdeset godina PD-a Opatija, PD Opatija i Vladimir Rojnić (ur.): 145 godina planinarstva u Istri, 
Istarski planinarski savez 

• Najbolja web stranica: pd-kamenjak.hr, stranica PD-a Kamenjak iz Rijeke, uzorno strukturiran i 
pregledan planinarski sadržaj kojim se predstavlja bogata i raznovrsna djelatnost najvećeg 
planinarskog društva u Rijeci. 
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• Najbolja skrb o planinarskim putovima / doprinos markacističkoj djelatnosti: Matija Perić, za 
angažman u Komisiji za planinarske putove HPS-a, osobito za rad na planinarskim putovima na 
području Primorja i Gorskog kotara. 

• Najbolji planinarski objekt: planinarsko sklonište Zlatko Prgin na Dinari, HPK Sveti Mihovil, Šibenik 
• Najbolji upravljač planinarskog objekta: HPD Cesargrad, Klanjec, za angažman na uređenju i prihvatu 

planinara u planinarskoj kući Cesargrad i njezinom okolišu 
• Najbolji domaćin planinarskog objekta: bračni par Nikolina Horjak Vilić i Kristijan Vilić u 

planinarskom domu Bijele stijene u Tuku 
• Najbolji vanjski suradnik: Libricon d.o.o. za organizaciju i izvedbu festivala Brdo knjiga u Samoboru 

 
8. Odluka o imenovanju zamjenice pročelnika Komisije za školovanje 

Na prijedlog pročelnika Komisije za školovanje Tomislava Zrinskog Izvršni odbor jednoglasno donosi odluku da 
se Petra Gilja imenuje zamjenicom pročelnika Komisije za školovanje. 

 
9. Odluka o korištenju Financijskog plana s iznosima iskazanim u eurima 

Financijski plan HPS-a za 2023. godinu usvojen je na sjednici Skupštine 21. svibnja 2022. Budući da u vrijeme 
pripreme i donošenja tog dokumenta nije bila donesena odluka o prihvaćanju eura kao nacionalne valute od 1. 
siječnja 2023., svi iznosi u Financijskom planu iskazani su u kunama. U svrhu operativne provedbe Financijskog 
plana izrađena je inačica Financijskog plana s istim iznosima iskazanim u eurima, koja predstavlja osnovu za 
korištenje financijskih sredstava u 2023. godini.  
U Uredu HPS-a priređen je također cjenik literature s iznosima iskazanim u eurima, preračunat prema 
službenom konverzijskom tečaju 1 : 7,53450. 
Izvršni odbor jednoglasno donosi odluku da će se od 1. 1. 2023. u poslovanju u HPS-u koristiti Financijski plan s 
iznosima iskazanim u eurima. 

 
10. Odluka o primanju novih udruga u članstvo HPS-a 

• Planinarsko društvo Antik, Sesvete 
Temeljem članka 20. Statuta HPS-a Planinarsko društvo Antik, Sesvete prima se u članstvo HPS-a kao 
punopravna članica. 

 

• Hrvatsko planinarsko društvo Sveti Brcko, Brckovljani 
Temeljem članka 20. Statuta HPS-a Hrvatsko planinarsko društvo Sveti Brcko, Brckovljani prima se u 
članstvo HPS-a kao punopravna članica. 

 

• Planinarsko društvo Obrovac, Obrovac 
Temeljem članka 20. Statuta HPS-a Planinarsko društvo Obrovac prima se u članstvo HPS-a kao punopravna 
članica. 

 
11. Predstavljanje HPS-a na održanim i idućim skupovima 

U vremenu od prethodnog sastanka IO HPS-a predstavnici HPS-a predstavljali su Savez na sljedećim skupovima: 
• 27. – 29. 10. 2022. Skupština UIAA u Banffu, Kanada – Darko Berljak 
• 20. – 21. 11. 2022. Zbor vodiča HPS-a na Omanovcu – Darko Berljak, Jadranka Čoklica, Darko Grundler, 

Alan Čaplar 
Zaprimljen je poziv: 
• 17. 12. 2022. Svečanost uručenja posebnih, visokih i najviših priznanja Hrvatske planinarske obilaznice, 

Fakultet prometnih znanosti, Kampus Borongaj, Zagreb 
 

12. Razno 
• Odluka o pokroviteljstvu Susreta malih planinara Hrvatske prema prijedlogu PD-a Zanatlija, Osijek. PD 

Zanatlija iz Osijeka, koje ima razvijen planinarski rad s djecom i mladima, predlaže održavanje Susreta malih 
planinara Hrvatske u Brodskom Drenovcu i na Dilju 23. rujna 2023. godine. Inicijativa za organizaciju takvog 
susreta proizašla je iz želje za popularizacijom planinarenja među djecom i mladima te za snažnijim 
povezivanjem i suradnjom planinarskih udruga koje njeguju taj vid planinarskog rada. 
IO HPS-a jednoglasno prihvaća pokroviteljstvo Susreta malih planinara Hrvatske prema prijedlogu PD-a 
Zanatlija iz Osijeka. Za provedbu aktivnosti u HPS-u zadužuje se Komisija za školovanje. 
 

• Informacija o sanaciji izolacije u potkrovlju zgrade HPS-a. Na sastanku je iznesne informacija da su 
slijedom informacija o stanju i uvjetima u iznajmljenom prostoru drugog kata u Domu HPS-a u dogovoru s 
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najmoprimcem „15. umjetnost d.o.o.“ izvršeni nužni hidroizolacijski i termoizolacijski radovi u potkrovlju 
zgrade HPS-a sa ciljem smanjenja energetskih gubitaka i ulaska vlage u prostor. 
 

• Informacija o isplati naknade štete prema polici osiguranja imovine. Na sastanku je prenesena obavijest 
da je osiguravateljska kuća Croatia osiguranje d.d. odobrila isplatu naknade štete u iznosu od 10.000 kn 
prema odštetnom zahtjevu 70 IM 14767 2022 za štetu nastalu događajem 10. 6. 2022. u sjedištu HPS-a. 
 

• Odluka o dodjeli zahvalnice Miljenku Gašparcu. U znak zahvalnosti za doprinos organiziranoj zaštiti 
planinske prirode u Hrvatskom planinarskom savezu članu Komisije za zaštitu prirode Miljenku Gašpracu 
dodjeljuje se zahvalnica. 
 

• Odluka o prodaji starog kombi vozila VW Caravelle. Nabavkom novijeg putničkog kombi vozila prestala je 
potreba za korištenjem starijeg kombija Volkswagen Caravelle. Izvršni odbor jednoglasno odobrava da se 
proda putničko kombi vozilo Volkswagen Caravelle prema ponudi Željka Posavca. 
 

• Odluka o primopredaji upravljanja planinarskim skloništem Bitorajka. Riječki planinarski savez izjasnio se 
dopisom da više nije u mogućnosti upravljati planinarskim skloništem Bitorajka. Dopisom od 3. 11. 2022. 
zainteresiranost za preuzimanje upravljanja iskazalo je PD Tuhobić koje je i dosad brinulo o objektu unutar 
Riječkog planinarskog saveza. Izvršni odbor HPS-a na prijedlog Komisije za planinarske objekte donosi 
odluku da se upravljanje planinarskim skloništem Bitorajka povjeri PD-u Tuhobić, Rijeka. 
 

• Odluka o angažmanu na uređenju pristupnih putova za utrke Svjetskog skijaškog kupa. Od organizatora 
FIS utrke na Sljemenu zaprimljene su prve informacije o planiranim utrkama 2023. HPS je pozvan da, i ove 
godine, sudjeluje u pripremi i osiguranju pristupnih putova za gledatelje. Izvršni odbor odobrava angažman 
na uređenju pristupnih putova za utrke Svjetskog skijaškog kupa. 
 

 
Glavni tajnik HPS-a         Predsjednik IO HPS-a 
     Alan Čaplar     prof. dr. sc. Darko Grundler 


